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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Kulturális 
Bizottságának 2024. augusztus 12. napján a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó 
termében megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Hornyik László Károly levezető elnök 
Kovács János a bizottság tagja 
Traj Adrián a bizottság tagja 
Tankó Zsolt a bizottság tagja 

Távollétét jelezte: Szűcs Ildikó, a bizottság elnöke 
Vidovics Zoltán, a bizottság tagja 
Sipos Kitti Lídia, a bizottság tagja 

és a mellékelt jelenléti ív alapján 

Hornyik László Károly: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. 
Megállapította, hogy a bizottság 4 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. 
A Bizottság ügyrendje szerint Szűcs Ildikó elnök asszony távollétében ő a levezető elnök. A 
jegyzőkönyv aláírójának Kovács János bizottsági tagot javasolta. Kérte a bizottsági tagokat, aki ezzel 
egyetért, szavazzon 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a javaslatot 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett 
elfogadta. 

Hornyik László Károly: 
Javasolta, hogy az írásban kiadott napirend egészüljön ki az 5.) "Tóth József Színház és Vigadó 
működtetése" tárgyú képviselő-testületi előterjesztéssel, valamint a Szentesi Szent Anna Templom 
Orgonájáért Alapítvány kérelmével. 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a módosított napirend alapján végezzék munkájukat, 
szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

49/2024. (VIII. 12.) MOKB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1./ Óvodai feladat-ellátási szerződés (4) 
2./ Tóth József Színház és Vigadó működtetése (5) 
3./ Szentesi Szent Anna Templom Orgonájáért Alapítvány kérelme 
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1./ Óvodai feladat-ellátási szerződés (4) 

Hornyik László Károly: 

Kérdezte Kovács Zsuzsa témafelelőst, van-e szóbeli kiegészítése? 

Kovács Zsuzsa: 
A nagytőkéi óvodai feladatellátás 2013 óta működik ebben a formában. Az eddigi szerződés 2023. 
augusztus 31. napjával lejárt, de az ellátás azóta is folyamatos, ezért tesznek javaslatot arra az 
előterjesztés mellékletét képező szerződésben, hogy 2023. szeptember 1.- 2026. augusztus 31-ig legyen 
megkötve az óvodai feladat-ellátási szerződés. Más szakmai, tartalmi változás nincs az anyagban. 
Hornyik László Károly: 
Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 
Megállapította, hogy nem volt kérdés, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

50/2024. (VIII. 12.) MOKB 
Tárgy: Óvodai feladat-ellátási szerződés (4) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság 
megtárgyalta „Óvodai feladat-ellátási szerződés" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 

2./ Tóth József Színház és Vigadó működtetése (5) 

Szabó Zoltán Ferenc: 
Bemutatta Kancsár Orsolyát, a Szegedi Pinceszínház vezetőjét és Varga Bálint művészeti vezetőt. 
Előzményként elmondta, hogy 2021. évben kezdődött az együttműködés a Békéscsabai Jókai 
Színházzal a Tóth József Színház és Vigadó működtetése érdekében. A szerződés egy alkalommal 
módosult az együttműködés határidejét érintően, amely 2024. augusztus 31. napjáig hosszabbította meg 
a Tóth József Színház és Vigadó működtetését. Farkas Sándor miniszterhelyettes úr ajánlotta fel az 
állami támogatás igénybevételét a Tóth József Színház és Vigadó működtetéséhez. Arról sem szabad 
megfeledkezni, hogy a szóban forgó intézmény több milliárdos pályázati pénzből valósult meg, így a 
nagyon komoly pályázati fenntartási indikátorok teljesülését is szem előtt kell tartani. A pályázat 
fenntartási időszaka 2022. május 16-tól kezdődött és 5 évig, azaz 2027. május 16-ig tart. Tehát még 
három színházi évad tartozik a fenntartási időszakba. Eddig időarányosan az indikátorok sikeresen 
teljesültek. Az első két színházi évad finanszírozási szempontból zavartalan volt az évenkénti 100 millió 
forint állami hozzájárulásnak köszönhetően. Szentes Város Önkormányzata az 1. évben 20, a 2. évtől 
30 millió forinttal járult hozzá a működési költségekhez. Azonban a 3. évben az állami támogatás 30 
millió forintra csökkent, ezért csökkenteni kellett az előadások számát és a Szentesi Szalont is újra 
kellett gondolni. 
2024-ben az állami támogatás megszerzése igencsak nehézkessé vált. Seregi Zoltán, a Békéscsabai 
Jókai Színház igazgatója jelezte, amennyiben a finanszírozás nem rendeződik, akkor nem vállalják 
tovább a Tóth József Színház és Vigadó működtetését. Polgármesteri hatáskörben plusz 5 millió forintot 
ígért. A Békéscsabai Jókai Színház már megkapta az egész éves 30 millió forintos állami támogatást. 
Szentes Város Önkormányzatától pedig - mivel a színházi évad nem esik egybe a gazdasági évvel -
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március 15-ig 15 millió forintot kapott, a fennmaradó 15 millió forint esedékessége pedig szeptember 
15. A Békéscsabai Jókai Színház gazdasági vezetője arról tájékoztatta, hogy pár millió forint 
megtakarítás is van, így a 2024/2025-ös színházi évad elindításához megközelítőleg 50 millió forint 
rendelkezésre áll. Seregi Zoltánnal folytatták a megbeszéléseket, amelyek nem vezettek eredményre, 
ezért Szentes Város Önkormányzatának más együttműködő partnert kellett találni. A Kurca Fesztivál 
kapcsán pedig adódott az ötlet, hogy a Szegedi Pinceszínház lehetne a színház üzemeltetője, amely 
regisztrált szervezet, hiszen csak ilyen kritériumnak megfelelő szervezet működtethet színházat. A 
képviselő-testületi előterjesztés tartalmazza a szakmai és pénzügyi koncepciókat és az együttműködési 
hajlandóságot. Úgy gondolja, hogy ez a változás előnyére fog válni a városnak. 

Hornyik László Károly: 

Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 

Kovács János: Volt mással is tárgyalás vagy csak ezzel a társasággal? 

Szabó Zoltán Ferenc: 
Nem folytattak mással tárgyalást. 

Hornyik László Károly: 
A költségek összesen 84 millió forintot mutatnak. Ezt egy évadra vagy egy gazdasági évre kell érteni? 
Ez az összeg már tartalmazza az önkormányzat támogatását is? Szükséges az 1 fő turisztikai munkatárs? 
Azt az évi 1-2 ilyen jellegű program a Visit Szentessel nem lehet megoldani, s ezáltal a költségeken 
csökkenteni? A Szentesi Művelődési Központ 1 fő technikust nem tud biztosítani? A jelenlegi gondnok 
és takarítók mindenki megelégedésére látják el feladatukat. A recepciós,jegypénztáros munkakörökkel 
kapcsolatban elmondta, hogy manapság a többség online vásárol jegyet. A személyesen jegyet vásárlók 
kiszolgálását véleménye szerint akár a Visit Szentes akár a Szentesi Művelődési Központ munkatársai 
is meg tudnák oldani. Az 1 fő tagintézmény művészeti vezető személyét lehet-e már tudni? 

Kancsár Orsolya: 
A költségeket egy évre tervezték. Tagintézmény művészeti vezető pozícióra Czene Zoltánra gondoltak, 
aki a Szegedi Nemzeti Színház rendezőasszisztense. Dolgoztak már együtt és egy nagyon stabil, jó 
munkatársnak tartja. 
A Szegedi Pinceszínházról elmondta, hogy 23 éve kőszínházként működnek. Anyagilag függetlenek, 
rengeteg pályázati tapasztalattal rendelkeznek. Több hazai és nemzetközi fesztivál díjas előadásuk is 
van. 

Hornyik László Károly: 
Van-e lehetőség arra, hogy a színház eddigi évi 25-30 nap önkormányzati használata 40-50 napra 
emelkedjen? 

Kovács János: 
Egyetért a művészeti vezető fontosságával, ezért kevesli a betervezett bért, illetve furcsállta, hogy 
ugyanannyi bérköltséggel szerepel, mint egy gondnok, pedig a felelősség tekintetében jelentős e 
pozíciók közötti eltérés. A 4 órás pénztáros ugyanannyi bért fog kapni, mint a 8 órás munkatársak? Lesz 
ennyire kevés bérért művészeti vezető? 

Kancsár Orsolya: 
A pénztáros bérénél elírás történt. A színházban dolgozók annyira elkötelezettek hivatásuk iránt, hogy 
nem lesz probléma ezekkel a bérekkel, vállalni fogják ennyiért. 
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Szabó Zoltán Ferenc: 
Szervesebb együttműködést szeretnének kialakítani, mint eddig volt a város és a színházat üzemeltető 
között. Az a cél, hogy a szentesiek jobban sajátjuknak érezhessék a Tóth József Színház és Vigadót. A 
jelenlegi gondnokot O is értékes, nélkülözhetetlen munkatársnak tartja, ahogy fontos a jegypénztáros 
személyes jelenléte is. Ezeket a jelenlegi dolgozókat a Szentesi Művelődési Központ át tudja venni. A 
művészeti vezető személyével kapcsolatban az aggodalmakat eloszlatva elmondta, hogy szegedi, azaz 
külsős és nem helyi személy lesz. 
A 30 millió forint állami támogatásból, amit már a Békéscsabai Jókai Színház már megkapott, az erre a 
fél évre eső részt kérni fogják az illetékes minisztériumtól, hogy a Szegedi Pinceszínház részére kerüljön 
átutalásra a Képviselő-testület pozitív döntését követően, hiszen azt a Békéscsabai Jókai Színház a 
szentesi Tóth József Színház és Vigadó működtetéséhez kapta. Reményét fejezte ki aziránt, hogy az 
elkövetkező időszak pályázati lehetőségei a színházi paletta színesítéséhez vagy a tehermentesebb 
üzemeltetéshez járulhatnak hozzá. 

Hornyik László Károly: 
Megállapította, hogy nem volt más kérdés, vélemény. Javasolta, hogy a határozati javaslatot azzal 
kiegészítéssel fogadják el, hogy a szerződés lejárta előtt legyen megpályáztatva a színház üzemeltetése 
és ezáltal a Képviselő-testület több pályázó közül választhasson. 

Dr. Seres Ilona: 
Ez a kitétel a szerződésben biztosított, ugyanis a felek a szerződés lejárta előtt 5 hónappal jelezhetik, ha 
nem kívánják tovább folytatni az együttműködést a szerződés lejártával. Ezáltal a Képviselő-testületnek 
meglesz a lehetősége a pályáztatásra. 

Szabó Zoltán Ferenc: 

A Szegedi Pinceszínházzal először egy év időtartamra kötik a szerződést. 

Kovács János: 
Nem javasolta a határozati javaslat kiegészítését, mert az új Képviselő-testületnek ne adjanak feladatot 
úgy, hogy másfél hónap múlva egyikőjük sem lesz már önkormányzati képviselő. 
Hornyik László Károly: 

Elfogadva Kovács János véleményét a határozat kiegészítési javaslatát visszavonta. 

Dr. Seres Ilona: 

Jelezte, hogy 2 határozati javaslat van, ezért mindkettőről szavazni szükséges. 

Hornyik László Károly: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a "Tóth József Színház és Vigadó működtetése" tárgyú határozati 
javaslat elfogadásával, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

51/2024. (VIII. 12.) MOKB 
Tárgy: Tóth József Színház és Vigadó működtetése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság 
megtárgyalta a "Tóth József Színház és Vigadó működtetése" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-
testületnek a "Tóth József Színház és Vigadó működtetése" tárgyú határozati javaslat elfogadását 
javasolja. 
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Hornyik László Károly: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a "Tóth József Színház és Vigadó üzemeltetése és szakmai 
együttműködése" tárgyú határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság 
megtárgyalta a "Tóth József Színház és Vigadó működtetése" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-
testületnek a "Tóth József Színház és Vigadó üzemeltetése és szakmai együttműködése" tárgyú 
határozati javaslat elfogadását javasolja. 

3./ Szentesi Szent Anna T e m p l o m Orgonájáért Alapítvány kére lme 

Hornyik László Károly: 
Javasolta a kérelemben megjelölt 100.000,- Ft támogatási igényt megadni. 
Kérdezte, hogy van-e más javaslat, vélemény? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a Szentesi Szent Anna Templom Orgonájáért 
Alapítvány a kérelmében megjelölt 2024. évi nyári programjainak megszervezéséhez 100.000,- Ft 
támogatást kapjon a civil keret terhére, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a javaslatot egyhangúlag (4 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság a 
Szentesi Szent Anna Templom Orgonájáért Alapítvány részére a kérelmében megjelölt 2024. évi nyári 
programjainak megszervezéséhez 100.000,- Ft támogatásról döntött a civil keret terhére. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Szentesi Szent Anna Templom Orgonájáért Alapítvány 
2./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Irodája 
3./ Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Polgármesteri Irodája 

Hornyik László Károly: 
Más bejelentés nem lévén megköszönte a részvételt és az ülést 14.50 órakor bezárta. 

52/2024. (VIII. 12.) MOKB 
Tárgy: Tóth József Színház és Vigadó üzemeltetése és szakmai együttműködése 

HATÁROZAT 

53/2024. (VIII. 12.) MOKB 
Tárgy: Szentesi Szent Anna Templom Orgonájáért Alapítvány kérelme 

HATÁROZAT 

\ K.m.f. 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottságától 

6600 Szentes, Kossuth tér 6. 

MEGHÍVÓ 

A Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottsága 

2024. augusztus 12-én (hétfőn) 14.00 órakor 

a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó termébe tartja rendkívüli ülését, amelyre 
ezúton meghívom. 

Napirendi javaslat: 
1./ Óvodai feladat-ellátási szerződés 

Szentes, 2024. augusztus 09. 

Szűcs Ildikó sk. 
a Művelődési, Oktatási és Kulturális 

Bizottság elnöke 

Kapják: 
1.) Bizottság tagjai 
2.) Szabó Zoltán Ferenc polgármester 
3.) Kiss Csaba István alpolgánnester 
4.) Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 
5.) Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 
6.) Rakk Hajnalka Szentesi Felsőpárti Óvoda vezetője 

A kiadmány hiteléül: 
Kovács Zsuzsa sk. 





JELENLETI IV 
a Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság 

2024. augusztus 12-én 14.00 órakor megtartott rendkívüli ülésén megjelentekről 

A Művelődési, Oktatási és Kulturális Bizottság tagjai: 

Szűcs Ildikó 

Hornyik László Károly 

Vidovics Zoltán 

Kovács János 

Traj Adrián 

Tankó Zsolt 

Sipos Kitti Lídia 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné Dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 

Rakk Hajnalka Szentesi Felsőpárti Óvoda 

Kovács Zsuzsa jegyzőkönyvvezető 

Kancsár Orsolya Pinceszínház Közhasznú 
Nonprofit Művészeti Kft. ügyvezetője 
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